
General Response:  

A: The power/data plan should take precedence. In the case of mismatched information, please default 

to the power/data plan. 

Errors:  

- Correct. These panels indicate power is not required, in error. Please quote according to the 

electrical drawing and include panels with power/data. 

 

 

 

Clarification:  

- The electrical drawings indicate the minimum power/data requirements of each workstation 

and the ‘cut out’ type, location, and quantity required to accommodate.  

 

- Where power/data panels are indicated, without a cut out noted, it was to highlight the 

potential need for power/data to pass through for successful install/integration. Please quote 

according your product requirement and installation processes.  

EXAMPLES:  

              

 

 



Réponse générale : 

 

R : Le plan d'alimentation/de données doit avoir la priorité. En cas d'informations incompatibles, 

veuillez utiliser par défaut le plan d'alimentation/de données. 

 

Les erreurs: 

- Correct. Ces panneaux indiquent que l'alimentation n'est pas requise, par erreur. Veuillez 

soumissionner selon le schéma électrique et inclure les panneaux avec alimentation/données. 

 

Clarification:  

- Les schémas électriques indiquent les exigences minimales en matière d'alimentation/de données de 

chaque poste de travail et le type, l'emplacement et la quantité de "découpe" nécessaires pour 

l'adapter. 

- Lorsque des panneaux d'alimentation/de données sont indiqués, sans découpe notée, c'était pour 

souligner le besoin potentiel  d'alimentation/de données pour une installation/intégration réussie. 

Veuillez soumissionner en fonction des exigences de votre produit et des processus d'installation. 

 

 


